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Onderwerp Agp. 9.1 Beleidsnotitie Inclusief Moerdijk 

Geachte mevrouw Pas, 

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Moerdijk biedt u hierbij de 
beantwoording van door u gestelde technische vragen aan: 

1. In de beleidsnotitie worden twee onderzoeken (uit 2017 en 2021) genoemd in hoofdstuk 2.
Welke conclusies heeft het college uit deze onderzoeken getrokken?

Antwoord: 

De belangrijkste bevinding was dat we voldoende scoren op inclusie maar dat er ruimte is 
voor verbetering.  Het college heeft uit deze onderzoeken ook de conclusie getrokken dat op 
het gebied van fysieke toegankelijkheid en brede bewustwording nog stappen te zetten waren 
om de inclusiviteit te verbeteren. 

2. Hoe zijn deze conclusies zichtbaar in de inhoud van de beleidsnotitie?

Antwoord:

De conclusies zijn zichtbaar in de ambities en uitgangpunten in de beleidsnotitie. In de op te 
stellen ontwikkellijnen zullen concrete acties en resultaten benoemd gaan worden die 
gekoppeld zijn aan de thema’s fysieke toegankelijkheid en brede bewustwording. 

3. Zijn er in de periode 2022 - 2025 in Moerdijk gegevens geregistreerd of verzameld over de
doelgroepen voor het inclusiviteitsbeleid?

Antwoord 

Nee 

4. Beschikt de gemeente over data over de stand van zaken wat betreft fysieke
toegankelijkheid en sociale inclusiviteit in Moerdijk? Zo ja: kan de raad deze informatie
ontvangen of inzien?

Antwoord: 



Op de website van de gemeente staat een overzicht van fysiek toegankelijke gebouwen 

https://www.moerdijk.nl/bestuur-organisatie/overzicht-toegankelijke-gebouwen/  

Verder hebben we als gemeente weinig eigen cijfers over inclusiviteit. Op 
www.waarstaatjegemeente.nl zijn wel enige cijfers terug te vinden over onderwerpen als 
sociale cohesie, discriminatie-ervaringen en participatie. 

5. In de passage Middelen in het raadsvoorstel wordt voor 2026 en volgende jaren uitgegaan 
van een structurele inzet € 33.000 voor bekostiging van de werkgroep Inclusief Moerdijk. 
Hoeveel Fte betreft dit uit de eigen gemeentelijke organisatie?

Voor de structurele implementatie is becijferd dat er 8 uur per week (som inzet 
verschillende medewerkers) nodig is. Dit is 0,25 FTE. 

6. Wat is de verklaring voor het feit dat de kosten voor deze werkgroep in 2025 € 64.500 
bedragen voor een periode van 6 maanden?

Antwoord 

In de eerste 6 maanden is meer inzet nodig om dat de ambities en uitgangspunten eerst in 
ontwikkellijnen met concrete acties en resultaten uitgewerkt moet worden alvorens tot 
implementatie overgegaan kan worden. 

Met vriendelijke groet, 

S. Elseman
gemeentesecretaris
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